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Referat fra møde i arbejdsgruppen for Sociale forhold, Sundhed og Omsorg, afholdt tirsdag 

den 22.9. - 2020, kl.16:00 – 17:00 i vores lokaler i Beboerhuset.  

Deltagere: Gini og Sven Erik 

Afbud: Elsa, Elin og Gunnar. 

Dagsorden: 

1. Nyt vedr. Plejehjem 

2. Siden sidst 

3. Meddelelser. 

4. Eventuelt. 

Ad. 1. Nyt vedr. Plejehjem. 

Gruppen havde været til møde med Jacob Næsager fra de konservative, han var den eneste af de 11 

politikere der sidder i Teknik og Miljøudvalget, som havde reageret på gruppens henvendelse. Han 

virkede meget positiv på gruppens forslag på udarbejdelse af lokalplan for Grønlands Plads. Men 

havde også anbefalet at de havde flere grunde i spil. Som det ser ud nu, så er der ikke kommet 

tilbagemelding fra Per Christensen vedr. ”skoven” på Arsenaløen. Men der kunne måske være 

muligheder på Nyholm, da kommunen selv har omtalt muligheder for plejehjem der.  

Vi mangler at få oplyst om skaterbanen også beliggende i ”skoven” er anerkendt af kommunen, os 

bekendt er der tale om fortidsminde og så kan man vel ikke bare inddrage området til sådanne 

formål.  

Gruppen har også planer om at kontakte Finn Rudaizky, for at sætte ham ind i sagen og håber på 

opbakning der. Der skal jo være et flertal i udvalget for at forslaget om lokalplan kan nyde fremme.  

Herudover har gruppen planer om at kontakte boligselskabet AB, for at høre om de kunne tænkes at 

byde ind.  

Der er også overvejelser om at ansøge fonde til at fremme muligheder for overtagelse af området.  

Gruppen arbejder fortrøstningsfuld videre.  

Ad. 2. Sven Erik omtalte at borgmesteren for TMF havde været på cykeltur i området, hun havde  

også været forbi Grønlands Handels Plads, så vi må håbe hun har set hvilke område der er tale om 

for en lokalplan.  

Herudover havde vi omtalt de mange løbehjul og problemer med lysreguleringen i 

Torvegade/Prinsessegade.  

Der blev noteret flittigt ned, så vi kan så kun håbe der sker noget. 

Ad. 3. og 4. Intet hertil. 

Næste møde er tirsdag den 20.10 – kl. 16:00 

 

For referat: Sven Erik 
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